
 
 KOKOUSMUISTIO 16.4.2024 
 

 
  
  
 

 

 

Ulvilan elinkeinotiimi 3/2024 

 

Aika Tiistai 2. huhtikuuta 2024 klo 15:00 – 17:00 

   

Paikka Café Hellman, Friitala-talo 

 

Paikalla Mikko Löfbacka, puheenjohtaja 

Leena Jokinen-Anttila 

Heikki Kaplas 

 Nina Aalto 

 Akseli Fonsén 

 Krista-Carola Mäkinen 

 Mikko Ruohola 

 Joona Mannonen 

 Essi Vanha-Viitakoski, sihteeri 

 Teemu Björninen, varajäsen 

 Arttu Mäkeläinen, varajäsen 

 

Asialista 

 

1. Kokouksen avaus 

Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 15:04. 

 

2. Esityslistan hyväksyminen ja osanottajien kirjaaminen  

Esityslista hyväksyttiin ilman muutoksia. 

 

3. Edellisen kokouksen muistion hyväksyminen 

Muistio hyväksyttiin ilman muutoksia. 

 

4. Ajankohtaiskatsaukset:  

a) Ulvilan yrittäjät 

Keskusteltiin maaseutu- ja alkutuotantoyrityksistä Ulvilassa ja siitä miten ne 

huomioidaan kaupungin osalta. Ulvilan kaupunki on liittynyt hiljattain 

kahteen eri maaseudun ja alkutuotantoyritysten kehityshankkeeseen. Näistä 

tehdään pieni infoteksti yrittäjien uutiskirjeeseen / someen.  

 

Tuotiin esille, että kaupungin käymissä Tiera-neuvotteluissa voitaisiin 

mahdollistaa myös joidenkin palveluiden hankita yrityksiltä yrityksiltä. 

Keskusteltiin asiasta. 

 

Kuntabarometriin on Ulvilassa saatu enemmän vastauksia kuin kaksi vuotta 

sitten. Muistutukset viestinnässä ovat tehonneet. 

 

Vanhankylän kouluun ja Koskin kouluun on tulossa 21.5. 

pikkuyrittäjätapahtuma.  

 

25.4. yrittäjien kevätkokoukseen toivotaan kaupungin edustajaa. 

 

Runvilan juoksutapahtumaan tulossa kaupungilta 70 juoksijaa. Tilaisuuden 

myyntiä tehdään koko ajan. 

 



   
  www.prizz.fi 
    
 
                                                 

b) Ulvilan kaupunki 

Santran toiminta on päättymässä ja nyt pohditaan korvaavaa toimintaa 

kaikille ikäryhmille. Asiasta on käynnistymässä palvelumuotoiluprojekti. 

 

Viestintä- ja markkinointiohjelma on työn alla ja seuraavaksi pidetään 

sidosryhmille osallistava työpaja. 

 

Avantouintimahdollisuus Leineperissä on selvityksen alla. 

 

Valtatie 11:n kehittämistä varten perustettu edunvalvontafoorumi on 

käynnistynyt. Erilaisia valtatien parannustoimenpiteitä on listattu ja 

seuraavaksi pohditaan, mitkä niistä olisivat toteutuskelpoisia. 

 

Uutta Icehearts -joukkuetta aletaan kokoamaan syksyllä. 

 

Paraurheilun Para School Day-tapahtuma on tulossa. 

 

Ulvila on mukana Kokemäenjokivarren pyöräilyreitin koostamisessa. Reitti 

kulkee Sastamalasta Ulvilaan ja siihen kerätään palveluyrityksiä reitin varrelta. 

 

c) Prizztech  

Robotiikkakilta tulee vierailulle 3.4. Vierailuun sisältyy kaupunginjohtajan 

tervehdys, Robocoastin esittely ja kaksi yritysvierailua. 

 

Prizztechissä on vihreän siirtymän selvitys ja Kettumetsän tonteille on 

sijoittumismarkkinoinnin materiaali työn alla. 

 

Ulvilan robotiikkaleirin suunnittelu etenee. Mukana leiriohjelman laatimisessa 

ovat kaupungin lisäksi Samkin Robo AI, Cimcorp ja Sermatech. 

 

5. Tulevat tapahtumat Ulvilassa 

18.4. Teknologia- ja teollisuusryhmän tapaaminen 

30.4. Vappurieha kasvun kohtaamispaikan pihassa 

20.5. Elinkeinotiimin kokouksen jälkeen valtuustosalissa talkooväelle Runvila-info  

 

6. Muut asiat 

Ukrainalaisten työllistämiseksi tulisi tehdä toimenpiteitä. Keskusteltiin siitä, mitä voitaisiin tehdä 

tämän asian eteen. 

 

7. Kokouksen päättäminen 

Kokous päätettiin klo 16:40. 

 

 

 

 

Jakelu Elinkeinotiimin jäsenet, varajäsenet ja Ulvilan kaupunki 

 


